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Styrelseprotokoll Älvnäs vägförening fört: 2022-09-26 
	
	
Närvarande:	Ordförande:	Hans	Christiansen,	Markfogde:	Michael	Bergman,	,	Kassör:	Lars	
Ekeling	Suppleant:	Anna	Leander	
	
Frånvarande:		
My	Blomqvist,	Jennie	Björk,	Royne	Carlsson	
	
Föregående	protokoll:			
Inget	utestående		
	
Ekonomifrågor:	
Budgeten	i	balans.	Inget	annat	att	rapportera.	
	
Vägfrågor:	
Inget	nytt	att	rapportera.	Arbete	med	offert	kring	breddning	av	Älvnäsvägen	pågår.	Planering	av	
kommande	snöröjning	likaså.	
	
Markfrågor:	
Gungställningen	ska	kompletteras	med	två	gungor,	en	på	vardera	sidan,	en	babygunga	och	en	sk.	
tefatsgunga.	Marken	under	de	nya	gungorna	ska	grävas	ur	och	fyllas	med	lekplatssand.	Arbetet	
beräknas	vara	klart	inom	de	närmaste	veckorna.	
	
Förslag	har	inkommit	angående	en	grind	även	mot	Körsbärspromenaden.	Vi	tittar	på	det	och	
återkommer	om	ev	åtgärd.	
	
Visst	arbete	kvarstår	för	att	få	till	de	två	blomsterängsgränderna.	Blomsterängen	slås	inom	kort.	
Vi	kommer	behöva	fortsatt	hjälp	med	ogräsrensning	framåt	våren.	

	
Övrigt:	
Vi	tackar	för	engagemang	och	deltagande	vid	invigningen	av	boulebanan.	Mer	information	om	
bokning	av	bana	samt	kommande	bouletävling	och	turnering	kommer	finnas	på	hemsidan	till	
våren.		
	
Nästa	möte:	27/10-2022,	kl.	19:00,	.	
	
	
	Vid	protokollet	 	 	 	 	 Justeras:	
	
	
Anna	Leander		 	 	 	 	 Hans	Christiansen	


